
 

     Wnioski WZ MIR z dnia 17 października 2016 r. 

L.p. Autor Treść wniosku Sposób realizacji 
1 Kalicki Witold Na jakim etapie jest realizacja wniosku o utworzeniu 

„Karty Rolnika”? 
Wniosek ponownie 
przesłany do KRIR 

2 Kalicki Witold Wniosek aby protokoły WZ MIR zostały umieszczone na 
stronie internetowej MIR kilka dni przed ich przyjęciem. 

Wniosek przyjęty do 
realizacji 

3 Kalicki Witold Wniosek aby WZ MIR były organizowane w dniu nie 
poprzedzającym dnia wolnego od pracy. 

Wniosek przyjęty do 
realizacji 

4 Kalicki Witold Ponawiamy wniosek o wystąpienie do wójta Gminy 
Gdów o modernizację placu targowego w Gminie Gdów 
z udziałem pomocowych. 

Wniosek do realizacji przez 
Radę Powiatową MIR w 
Wieliczce 

5 Kalicki Witold Wniosek do Ministerstwa Rolnictwa- w związku z 
nadprodukcją jabłek w Polsce wnioskujemy o podjęcie 
działań ustawowych o zaprzestanie nowych nasadzeń 
plantacji jabłoni. 

Wniosek niemożliwy do 
realizacji przez MIR. 
Działalność rolnicza jest 
prowadzona na własną 
odpowiedzialność i 
rachunek. 

6 Śmierciak Stanisław 1.W prawie łowieckim- szacującą szkody musi być 
niezależna komisja z udziałem przedstawicieli Izby 
Rolniczej, ODR, Urzędu Gminy. 
2. Stan zwierzyny łownej jest nadal zbyt wysoki- należy 
w znacznym stopniu zredukować stan pogłowia dzików, 
jeleni a także lisów. 

Ad.1. Wniosek pokrywa się z 
rozwiązaniami prawnymi 
przyjętymi w nowych 
regulacjach prawnych. 
Ad.2. Wniosek zasadny – 
MRiRW wspólnie z PZŁ oraz 



3. Owoce i warzywa wycofane z rynku-  w żadnym 
wypadku nie mogą wrócić z powrotem na rynek. 
4. Obniżyć kryteria przy ubieganiu się o pomoc w 
programie modernizacji gospodarstw w Małopolsce. 
Mała ilość rolników ma szansę skorzystać wg 
dotychczasowych kryteriów. 

Wojskiem Polskim dokonuje 
w najbliższym czasie 
inwentaryzacji dzików oraz 
zwiększa plany ich 
pozyskania. 
Ad.3. Wniosek zasadny 
potwierdzony wystąpieniem 
KRIR do ministra. 
Ad.4. Wniosek zasadny 
przesłany do KRUIR. 

7 Warias Marzena Wniosek w sprawie wycofania owoców i warzyw z 
rynku, zmienić termin odbioru warzyw. Pomidory i 
ogórki na wcześniejszy czyli sierpień/wrzesień, gdyż te 
warzywa jako gruntowe są zbierane w tym okresie. 
Miesiąc październik jest terminem zbyt późnym oby 
utrzymać ich odpowiednią jakość. 

Wniosek zasadny przesłany 
do KRIR. 

8 Kos Katarzyna W związku z utrzymującą się bardzo niską ceną mleka – 
utrzymać dopłatę do bydła i krów do 30 sztuk. 

Wniosek godzi w interesy 
małych gospodarstw. Zarząd 
potwierdza zasadność dopłat 
do 20 sztuk. 

9 Majka Jolanta Wniosek o realną pomoc w branży sadowniczej. W 
większości rolnicy są zadłużeni. Kredyty są brane pod 
hipotekę. W niedługim czasie banki będą się wzbogacały 
odbierając rolnikom ziemię i sprzęt rolniczy. 

Sadownictwo, tak jak inne 
działy produkcji korzystają z 
wielu mechanizmów 
pomocowych realizowanych 
przez ARR i ARiMR. 

10 Augustyn Paweł Zobowiązać delegatów MIR zajmujących wysokie funkcje Wniosek zostanie 



państwowe z wyboru, przede wszystkim delegatów do 
MIR będących Posłami RP do uczestniczenia w 
posiedzeniach ciał statutowych MIR oraz podjęcia 
działań w kierunku uzdrowienia sytuacji na rynkach 
rolnych. Doprowadzenie do takich rozwiązań, żeby 
rolnicy uzyskiwali dochody ze swoich gospodarstw 
rolnych a ceny płodów rolnych były opłacalne. 
O wnioskach poinformować jednocześnie Posłów…… 
Ze względu na obszerność tematów proponuję 
przeprowadzenie szkolenia ze wszystkimi instytucjami- 2 
dni wyjazdowe? 

skierowany do Posła 
Norberta Kaczmarczyka – 
członka RP MIR w 
Proszowicach. 

11 Tomsia Grzegorz Podjęcie działań w zakresie skupu interwencyjnego 
przez Agencję Rynku Rolnego: 
- mleka w proszku 
- trzody chlewnej 
Oraz otwarcia rynku handlowego przygranicznego z 
Federacją Rosyjską. 

Mechanizmy skupu 
interwencyjnego mleka i 
trzody są znane i stosowane. 
Otwarcie rynku handlowego 
przygranicznego z Federacją 
Rosyjską – wniosek zostanie 
przesłany do KRIR. 

12 Zubek Anna Skorygować wysokość dopłaty do zasobów 
genetycznych owiec (cakiel podhalański odmiana 
barwna……….) ponieważ dopłata do 1 szt owcy wynosi 
360+ok. 120=480zł gdzie wartość rynkowa owcy wynosi 
około 200-250 zł. Porównywalnie dopłata do zasobów 
genetycznych bydła (polska czerwona lub biało-
czerwona) wynosi : 1650+ok.320= 1970zł gdzie wartość 
rynkowa krowy wynosi ok. 4000zł. Zawsze liczy się 10 

Wniosek zasadny. Główny 
cel to zwiększyć dopłaty do 
wszystkich owiec poza 
pakietami genetycznymi, ze 
względu na duże 
rozbieżności między 
dopłatami owiec o zasobach 
genetycznych a 



owiec to się równa 1 krowa. Dopłaty do zasobów 
genetycznych owiec są bardzo wygórowane. 
Dofinansowanie przekracza dwukrotnie wartość owcy. 
Mając hodowlę tzw. „zwykłych” owiec ponosimy te 
same koszty. Gdyby nie dopłata tzw. „zwykłe” owce 
dawno by już znikły ale jest ona zbyt mała i owiec jest 
coraz mniej . Wełna kosztuje ok. 1,60 strzyżenie 1 szt 
kosztuje ok. 3,50 , mięsa ani skóry nie ma gdzie 
sprzedać, jedynie jagnięta na export na Święta 
Wielkanocne ( chociaż to różnie bywa). 1 kg żywego 
jagnięcia kosztuje ok. 8,70-9zł w przedziale wagowym 
10-14 kg minus koszt kolczyka elektronicznego tj. ok.   
10 zł, świadectwa weterynaryjnego oraz transportu do 
bazy exportowej ( chociaż nie ma pewności, że te 
jagnięta się sprzeda).Jedynym realnym dochodem z 
owiec jest dotacja , która powinna być zrównoważona- 
„zwykłe” owce a zasoby genetyczne. 

utrzymywanych w zwykłym 
chowie. 

13 Rada Powiatowa Gorlice 1. Dodatkowa dopłata do krów powinna być płacona 
od każdej sztuki do 20 sztuk. Cel: utrzymanie krów 
w małych gospodarstwach rolnych. 

2.  Zwiększyć kwotę dopłat do 1 ha upraw w 
gospodarstwach ekologicznych do 1 ha . 
Niesprawiedliwy podział środków w pakietach RE 
,PRSK. Od 2018r w woj. małopolskim prawie nie 
będziemy mieli gospodarstw ekologicznych z 
certyfikatami. 

Ad.1. Wniosek skierowany 
do KRIR. 
Ad.2. Wniosek skierowany 
do KRIR. 
Ad.3. Bez komentarza. 



3. 3. Zmniejszyć populację dzików w woj. 
małopolskim. 

14 Procner Wojciech Proszę o wyjaśnienie wysokości dopłat do ubezpieczeń 
upraw rolniczych w poszczególnych województwach, a 
właściwie ich brak np. w województwie małopolskim- do 
rzepaku się nie dopłaca. 

Firmy ubezpieczeniowe, 
które podpisały umowę z 
MRiRW zobowiązane są do 
stosowania głównych zasad 
wynikających z 
rozporządzenia o dopłatach 
ubezpieczeń 
obowiązkowych. 
Rozporządzenie to jednak 
daje każdej firmie 
uczestniczącej w 
ubezpieczeniach 
dopłatowych do 
kształtowania własnej 
polityki ubezpieczeniowej. 

 


